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PRoToKoŁ
Z IIISESJI RADY MIEJSKIEJ

w MAŁo MICAc H
z dnia 29 grudnia 2010r.

IIl sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego
i rozpoczęła się o godzinie l4"''
Na stan l5 radnych w sesji uczestniczyło l3 radnych'

Lista obęcności stąnowi załącznik do niniejszego protokołu.
W sesji uczestniczyli: Pani Małgorzata sendecka Burmistrz Małomic, Pani Barbała
Kurowska Skarbnik Gminy, Pan wincenty ct ostowski Sękrętarz cminy, Pan Zdzisław
Pilarski DyrektoI Zespołu Szkół w Małomicach, Pan Aleksander Piaskowy D}Tektor
SzkoĘ Podstawowej w chichach' Pani Urszula Wityńska Kierownik Małomickiego
ośrodka Kultury w Małomicach, Pani Ewa Koszewska Kierownik o$odka Pomocy
społecznej w Małomicach, Pan Artur Feliński Kierownik Miejskiego Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Małomicach' Pan Eugeniusz Barylak radny Rady Powiatu,
Pan Dariusz Pankiewicz Komendant Komedy Powiatowej w szprotawie KPP Żagń'
przewodniczący organów wykonawczych jednostek pomocniczych, radni.

Do pkt I oonadku obrad

Otwarcie sesii.

Przewodniczący Rady Miejskiej radny JózeJ Chuchra dokolał otwalcia III sesji
Rady Miejskiej w Małomicach i powital wszystkich zaproszonych gości: Panią
Małgorzatę Sendecką Burmistrza Małomic, Panią Barbalę Kurowską skarbnika Gminy,
Pana Wincentego Cl ostowskiego Sekretarza Gminy' Parra Zdźsława Pilarskiego
D}'rektora Zespołu szkół w Małomicach' PaIa Aleksandla Piaskowego DyrektoB szkoły
Podstawowej w Chichach, Panią Urszulę Wityńską Kietownika Małomickiego ośrodka
Kultuly w Małomicach, Panią Ewę Koszewską Kierownika ośrodka Pomocy Społecznej
w Małomicach, Pana Artura Felińskiego Kierownika Miejskiego Zakladu Gospodarki
Komunalnej w Małomicach, Pana Eugeniusza Barylaka radnego Rady Powiafu, Pana
Dariusza Pankiewicza Komendanta Komedy Powiatowej w Szprotawie KPP Zagan,
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych, gospodarzy sesji
Panie i Panów Radnych (lista zaproszonych gości stanowi załącznik do protokofu).

Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że na stan 15 radnych w sesji
uczestniczy 13 radnych radna Barbam Reguła nieobecna usprawiedliwiona, radna Anna
Hanusik nieobecna usprawied|iwioną zatem Rada jest władna do podejmowania
orawomocnvch uchwał i oostanowień'



Do okt 2

Przedstaw ienie o orządku o brud'

Pnewodhiczący Rądy Miekkiej rddny .Iózef Chuchra ptzedstawił ploponowany
porządek obrad III sesji (w załącfęniu do protokołu).

Ptzewo.lniczący Rady Mi4skiej poprosił o zgłaszanie propozycji i uwag do
ploponowan€go porządku obrad. Stwierdzając, że nie ma propozycji i uwag poddał go
pod głosowanie.

Głosowanie: za l3 radnych, przeciw_ 0ladnych, wstrzymało się 0 radnych.

Pruewodnicząc! Ra.]y Miejskiej oświadczył, i'e porządek został przyjęty (w
załączeniu do plotokotu).

Do pkt 3

Przviecie oro|okołu z I sesii z dnia 01 grudnia 2010 roku' z II sesii z
dnia 06 srudnia 2010 roku

Przewodnicząc! Rddy Miejskiej poilfotmowal' że komisja splawdzająca plotokół
w składzie: radny Henryk Bafuczyński, radna Alina Benedyk, radna Danuta Ganowska
zapoanda się z protokołem z I sesji Rady Miejskiej z dnia 01 gudnia 2010 roku i nie
wniosła uwag'

Pfzen,odniczący Rdd! Miejskiej podda| pod głosowanie przyjęcie protokofu
z I sesji Rady Miejskiej z dnia 0l grudnia 2010 rolor .

Głosowanię: za _ l3radnych, przeciw 0 ladnych, wstrz}mało się _ 0 radnych

Pnewodnicząq) Rady Miejskiej oświadczy|, Że protokół z I sęsji został przyjęty.

Przewodniczący Rady Miejskiej potrfotmował, że komisja sprawdzająca protokół
w składzie: radny Henryk Bałuczńsk nieobecny usprawiedliwiony, radna Alina
Bęnędyk, radna Danuta Ganowska zapoznała się z protokołem z II sesji Rady Miejskiej z
dnia 06 grudnia 20l0 roku i nie wniosła uwag.

Pnewotlniczący Rady Miejskiej poddń pod' głosowanię p.fyjęcie plotokofu
z II sesji Rady Miejskiej z dnia 01 gmdnia2010 roku.

Głosowanie: za 13 radnych' przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych

P|zewodnicząq, Rady Miejskiej oświaAczył. ze protokół z II sesji został przyjęty.



Do pkl 4

Informacia Burmistrza z okresu miedzysesvineeo i sorawozdanie
z wvkonania.uchwal.

Prze|qodniczący Rady Miejskiej udzie|i| głosu Pani Burmistrz Małomic.

Poni Burmistn pŹedstawiła infomację z okresu międzysesyjnego za miesiąc grudzień
20l0r. dot. realizacji zadń w zakesie: przygotowania sesji rady, wykonania wniosków i
inteĘelacji radnych z IT sesji, realizacji budżetu gminy, gospodarowania mieniem
komunalnym, realizacji przygotowania prac lemontowych i inwestycji, gospodarki
komunalnej, utrzymania &óg. spmw obywatelskich . przeprowadzone zostały wybory
samorządowe 2l listopada 20l0r. , aktr^,izacji osób bezrobotnych . w chwili obecnej
gmina ze środków własnych zatudnia pięć osób na umowę zlecenia przy pracach
zwięanych z uttzynanie czystości i porządku na telenie gminy (informacja w załączeniu
do protokołu).

Ptzei'od,,iczący R.,d! Miejskiej poptosił o zgłaszanie p}.tan.

Rddna s,e!ąnią MalJ)chą poptosi|a o wyjaśnienie jak została rozwiązana kwestia
budowy oczyszczalni na wilii w Małomicach.

Pd,|i Bu|,,,bbz udzielając odpowiedzi poinfomowata, Źe na tereńe miasta Małomice,
gdzie ze względów technicznych lub ekonomicznych nię możliwe lub niecelowe było
włączenie posesji do gminnej sięci kanalizacji sanitamej' a posesja może być
wyposażona w przydomową oczyszc?alnie ścieków posiadacz takiej nieruchomości
możE ubiegać się o dofinansowanie jej budowy ze środków budżęfu gminy'
Dofinansowanie może być przyzndne na wykonanie przydomowych oczyszcza]ni
ścieków. W połowie roku zostala podjęta uchwała Rady Miejskiej w sprawie przyjęcia
Gminnego programu budowy i fińansowania przydomowych oczyszczalni ścieków na
telenie miasta Małomice, która okeśIa warunJ<i ubiegania się o dofinansowanię' zasady
i wysokość dofinansowania (maksymalna kwota dofinansowania nie możę być wŻsza
niż 5'000'00zł'). W wyniku nowelizacji ustawy o ockonie środowiska omina staciła
możliwość sfinansowania lub dofinansowania kosfów budowy oczyszczalni dla
podmiotów tzecich, co uniemozliwiło realizację ',Progamu budowy i finansowania
przydomowych oczyszcza|ni ścieków na terenie miasta Małomice w 2010 roku'''
Jednakże po nowelizacji ustawy o ochronie środowiska' l.1óra weszła w grudniu 2010
roku stało się możliwe ponowne dofinansowanie takich inwestycji.

Do okt S

Informaci a Przewodniczacego Radv Mieis kiei z o kresu miedzvsesvinego
i Przewodniczacvch Komisii Radv Mieiskiei.

Przewodniczący Rady Miejski4 przędsta\\il] informację z okresu międzysesyjnego
02.r2 - 28.12.20 l0r. jn:

l. W okesie międzysesyjnym Przewodniczący Rady przygotow}rłał i podpisyrłał do
pźekazania podjęte uchwaĘ Rady Miejskiej i zgłoszone przezradnych wnioski



4.

5.

?.

2.

3.

i interpelacje na I sesji Rady Miejskiej w dniu 01 grudnia 2010roku i II sesji Rady
Miejskiej w dniu 06.12.2010 rol-u.

w dniu 05 gudnia 20l0r' Przewodniczący Rady uczesmiczył w mikołajkach
zorganiŹowanych przez Panią sołtys wsi Janowiec w świetlicy więjskiej w chichach
dla dzieci ze wsi Chichy i Janowiec.

w dniu 06 grudnia 2010 roku Przewodniczący Rady odebrał z Krajowej Izby
Rozliczeniowej s.A w zielonej Górze podpis elektrończny. Ponadto w dniu tym
odbyła się II sesja Rady Miejskiej na której ślubowanie złożyla Pani Małgorzata
sendecka BurmistŹ Małomic. Na sesji zostały podjęte uchwały dotyczące składu
stałych komisji Rady Miejskiej' wynagrodzenia bumistza i wysokości diet radnych
nowej kadencji. Po zakończeniu sesji odbyło się spotkanie ladnych z Panią Skarbnik
na którym został szczegółowo przedstawiony o omówiony projel1 budżetu Gminy
Małomicc na 2011 rok i Wieloletnia Progloza Finansowa Gminv Małomice na lata
20).1-2022.

W dniu 14 grudnia 2010 roku Przewodńczący Rady został zaproszony przez Panią
Radną Danutę Ganowską na jasełka w wykonaniu dzieci ott na wspólną wigilię w
któĘ uczestniczyła Pani Burmistz i mieszkancy Lubiechowa.

w dniu 17 grudnia 2010 roku w godz. l40o.l500 Przewodniczący Rady w takcie
pełnięnia dyŹurórv załatwiał spmwy zg|aszane ptzez mieszkańców gminy,
uczestniczył w przygotowaniu materiałów na III sesję Rady Miejskiej oraz
Iozpatrywał sprawy i tematy dotyczące pracy Rady.

w dniu 20 grudnia 20l0 roku Przewodniczący Rady brał udżał w podsumowaniu
Projektu Unijnego szkoła Bez Barięr na którę został zaproszony przęzPaĄazdzisława
Pilarskiego dylektola Zespołu Szkół w Małomicach.

w dniu 23 grudnia 20l0 roku PŹewodniczący Rady uczestniczył w spo&aniu
opłatkowym z mieszkńcami Małomic' Panią Burmistrz i pracownikami Ulzędu
Miasta,

8' W okresie przedświątecznym PrzewodniczĄcy Rady otrzyma| i,yczenia świąteczne dla
Rady Miejskiej Małomic od Starosty Powiatu faganskiego i Przewodniczącego Rady
Powiatu, Kierownika i pracowników Miejskiego Zakładu Gospodalki Komunalnej w
Małomicach.

9. W dniu 28 grudnia 2010 roku odbyło się lI spotkanie Rady z Panią Burmistlz' Panią
skarbnik i Panem seketaEem, którego tematem było zapoznanie się z projektem
budżętu Gminy Małomice na 20l l rok.

Przewodnicząqł Komisji Rewiłlj,'ej rudny K|4tEztoJ Sąkuta oświadczył, że Komisja
Rewizyjna w miesiącu gnrdniu spotkala się dwa razy z komisją Budżetu, Gospodalki i
Spraw Społeczrrych których tematęm było zapoznanie się z projektem budżętu Gminy
Małomicę na 20l l rok' .

Pnewodnicupa Romisji Budżelu' Gospoda*i i Spraw Spolecznych fadna KrysĄ,na
Leśniepicz oświadczyła, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Spraw społecznych w
miesiącu gnrdniu spotkala się dwa razy z komisją Rewizyjną których tematem było
zapoznanie się z projektem budżęfu Gminy Małomice na 20l l rok'



D!-pkś

Interpelacie i zapvtania radnvch, sołtvsów i Przewodniczącego Samorzqdu
Mieszkańców.

Przewodniczący Rady Miejskiej povosił o zgłaszanie interpelacji i zap}'tań.

Rad,|d Dd ula Gąnowską

zgłosiła potrzebę ustawienia skrzyni na piasek pzy świetlicy wiejskiej we wsi felisław i
posypywanie piaskiem drogi w kieruku na Żelisłau'

Pani Burmistrz udzielając odpowiedzi poinformowała, że sbzyńa na piasek zostarrie
ustawiona we wsi fęlisław. Natomiast jefeli chodzi o utrzymanie drogi do Żelisławiajest
ona utzym}.wana w takim samyn systemiejak drogi główne w mieście Małomice'

Pfzewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach sesji, po przerwie
wznowił obrady przechodząc do kolejnego punkfu porządku obrad.

Z obrad sesji zwolnił się Radny Krzysuof Grzelał . w sesji uczestniczy 12 rodnych

Do pk, 7

Podiecie uchwał w sorawie:

uchwalenia uchwałv budż'etowei Gminv Malomice na 20l I rok,

Przewodniczący Rd.Iy Miejskiej poinformował, że projel1 budżetu Gminy
Małomice na 2011 rok szczegółowo był omawiarry na dwóch spotkaniach radnych z
Panią Burmistrz i skalbnik' Poprosił Radnych o zg|aszanie uwag i p)'tan. stwięrdzając,
że nie ma uwag poddał go pod głosowante.

Głosowanie: za _l2 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się- 0 radnych

PĘewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że uchwała w sprawie uchwalenia
uchwały budzetowej Gminy Małomice na 2ollrok została podjęta (w załączeniu do
protokołu olaz uchwały Regionalnej Izby obrachuŃowej w Zielonej GóŹe Nr 585/2010
w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budŹetowe na 20l1 lok, NI
586/2010 q,.sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia
wielolemiej prognozy fi nansowej).

PaIi Bu|,,lis,rz podziękowała za plzychylność Rady w podjęciu llchwaĘ w sprawie
uchwalenia uchwały budż,eowej G,niny Małomice na 201I rok.

uchwslenia Wieloletniei Propnozv Finansowei Gminv Malomice nt lata
2011 - 2022,

Przewodniezący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie
orciekfu uchwałv.



Pani shąńr'ik przedstawiła projekt uchwaly w splawie uchwalenia Wie|oletniej
Prognozy Finarrsowej Gminy Małomice na lata 2011 .2022, wyjaśniając' że w s l
wystąpił błąd maszynowy zapisu ',20l0-20l l , a powinno być ,,201|. 2022" ' Dodatkowo
wprowadfono s 3 (zgodnie z opinią Regionalnej lzby obrachunl(o\'ej w Zielonej córzę)
w którym ',Upoważnia się Burmistrza Małomic do:
1. Zaciąganiazobowiązan

l) na finansowanie wydatków na więloletnie programy inwestycyjne. na
programy i projekty realizowane zę środków Unii Europejskiej z
niepodlegających zwrotowi środków pochodzących z pornocy udzielarrej
przez państwa członkowskie Europejskięgo Porozumieńa o Wolnym Handlu
oraz inn}.ch środków niepod|egających zrłrotowi, pochodzących z zagranicy.

2) z Ętułu umów, kórych rea|izacja w roku następnym (2012) jest niezbędną
dla zapewnieńa ciąglości działania gminy i termin zapłaty uplywa w 2012
roku, na łączlrą kwotę 200.000 zł''.'

Natomiast załączniki do projekru uchwaly nie uległy zmianie.

Przewodnicząc)| Rady Miejskiej stwierdzając, że nie ma uwag i pyań poddał
projekt uchwały pod głosowanie'

Głosowanię: za _l2 radnych, przeciw - 0 radnych, Wstrz}mało się 0 radnych

Przewod,'iczący Rady Miejskiej oświadczył' że uchwała została podjęta (w
załączeniu do protokołu).

unianv uchwalv w sprawie określenia wvsokości stawek podalku od
nieruchomości i zwolnień od tepo podtltku dla Gminv Małomice,

Przewod,,iczący Rarly Miejskiej poprosił Parrią Skarbnik o przedstawienie
projęktu uchwały'

Pani Skarbnik przedstawiła projękt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie okeślenia
wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień od tego podatku dla Gminy
Małomice informując, że zgodnie ze zmianą ustawy o podatkach i opłatach |okalnych
opublikowanęj 30 listopada 2010, zostal zmieniony art. 5, ust. 1 pkt 2 lit' d' któm przed
zmianą brzmiała ,'d) zajętych na prowadzenie działalności brzmieńe ,,d) z|qiązanych z
prowądzeniełfl działalności gospodarczej 9 zgkrcsie udzielania śv)iddczeń od ] m2
powierzchni uż:\tkowej ''. w związku z powższ'ryn analogicznie do zmiany ustawowej
zrnięniony został zapis w Uchwale Rady Miejskiej (bez zmiany wysokości stawki
podatku).

Pąewodniczący Rady MĘskĘ stwierdzając' że ńe ma uwag i pytań poddał
projekt uchwaĘ pod głosowanie.

Głosowanie: za - l2 radnych, przeciw - 0 radnych, wstif}tnało się 0 radnych

Pr7ewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że uchwała została podjęta (w
załączeniu do protokołu).

Nranra
700/5. 700/6. 700/7, 700/8 wnika



Przewodnicząc, Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwaty w sprawie
przystą'ienia do sporządzenia miejscowego planu przestrzennego zagospodalowania
gniny Małomice obejmującego działki Nr 7o0l4, 700/5' 10016' ,I00/.| 

' 700/8 \ł obrębie
Sliwnika.

Prxewodtticzący Rady Miejskiej stwierdzając. że nie ma uwag i pyań poddał
projel't uchwały pod głosowanię.

Głosowanie: za _ l2 radnych, przeciw - 0ladnych, wstrzymało się _ 0 radnych

Przewodniczący Rady MĘskiej oświadczył, że uchwała zostala podjęta (w
załączeniu do protokołu).

planów pracv Radv Mieiskiei i iei stalvch Komisii na rok 2011,

Płzewoduiczący Rady Miejskiej przędsta\\ił projekt uchwały w
pracy Rady Miejskiej i jej stĄ.ch Komisji na rok 20l l.

Przewodnicząc! Rady MĘskiej stwieldzając, że nie ma uwag
projekt uchwały pod głosowanie'

sprawie planów

i P},tan poddał

Głosowfu ej za _ 12 radnych, przeciw _ 0 radnych, wshz}łnało się _ 0 radnych

Płzewodniczący Rady Miejskiej ośv/iadczył, że uchwała została podjęta (w
załączeniu do protokołu).

z,,,ian budżelu gminv no 2010 rok.

Pa i Bumisttz poinfo.mowała, że Gmina w ustalonych terminach, a więc z
odpowiednim wypźedzeniem rodiczyła realizowane zadania inwestycyjne budowa sali
sportowej, sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej w mieście Małomice składając
równocześnie wnioski o płatność. które nie zostĄ zręalizowane do końca roku, co
spowodowalo przeniesienie zobowiązan z tego t}tufu do budżetu Gminy na 20l1 rok. W
części zostały one pokr},te z pożLyczki udzielonej Gminie przez Bank Gospodarstwa
Krajowego na wyprzędzające finansowanie w Ramach Prograrnu Rozwoju obszarów
Wiejskich.

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o pEedstawienie
pĄektu uchwaly'

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwaly w sprawie zmian budzetu gminy na 20l0 rok.

Prxewodniczqcy Rady MĘskiej stwierdzając, że nie ma uwag i pyań poddał
projekt uchwały pod głosowanie'

Głosowanie: za - l2 radnych. przeciw _ 0 radnych, wstŹymało się _ 0 radnych

Przewodnicząc), Rady Miejskiej oświadcfył, że uchwała fostała podjęta ( w
załączeniu do protokołu)'



roc Radv Poy)iatu Zasańskieso,

p9-pŁ!

Przewodniczący Rady Ml:qisłĘ poprosił Radnego Rady Powiatu Zaganskiego, p'
Eugeniusza Barylaka o przedstawienie informacji z prac Rady Powiatu Zaganskiego.

Radny Rady Powiatu Zagańskiego p, Eugeniusz Barylak poinformował' że sesja Rady
Powiatu odbyła się w dniu 21 grudnia 2010 roku, której głównym tematem było podjęcie
uchwal w sprawie:
- zrnian budżetu
- wydatkóu zamieszczonych w budżecie Powiatu Żaganskię8o. których nieaea]izowane

kwoty nie wygasająz upł}wem roku budżętowego 2010,
- powołania Komisji Rewi4jnej Rady Powiatu Zagański€go.
- powołania Komisji Budżetu i Finansów Powiafu,
. powołania Komisji oświaty' Kultwy i Kulfury Fizycznej,
- powołania Komisji zdrowia i Polityki Prorodzinnej'
- powołania Komisji Porządku Publicznego i Bezpięczęństwa ob}'watęli'
- powołania Komisji Gospodarki i Infrastruktury'
- powolania Komisji Rolnictl la. Leśnictwa iochrony Srodowiska.
- ustalenia wynagrodzenia dla Przewodniczącego Zarządu Powiafu Żagańskiego,
- \łyznaczenie wiceprzewodniczącego do delegowania przewodniczącego w podróż

stużbowĄ oraz okęś]enia stawęk zajeden kilometr przębiegu pojaza' przy zwrocie
kosŹów przejazdu radnego w podróży służbowej,

- zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w faganiu.
Przedstawione składy stałych komisji Rady Powiatu zaploponował Przewodniczący
Rady Powiatu i radni z poszczególnych klubów' które zostĄ pŹeglosowane przez
Radnych Powiatu:

Komisja Rewi4łjna
- Baje! Krzysńof
- Gancarz Ewa
- Barylak Eugeniusz
- Kopta Marek
Komisja Budżetu i Finansów Powialu

Komisja oświaty' Kultury i Kultu|y Fizłcznej

- Jersak Karol
- Brajer KrzysŹof
- Grzelak Jacek
- Slusarski Marek
- Sosnowski Jan

- Gancarz Ewa
- Michalczuk Ama
- Jersak Karol
- Chodak Andrzej
- Kosiński Jan
- Sosnowski Jan

Przęwodniczący
Wiceprzewodnicząca
Sekrctarz
Członek

PĘewodniczący
wicęprzewodniczący
członek
Członek
Członek

Przewodnicząca
Wiceprzewodnicząca
Członek
Członęk
Członęk
członek

Pizewodniczący
wiceprzęwodnicząca
Członek
Członęk

Ko,,|isją zdrowia i Poliryki Pforsodzin,rej
. Kosiński Jan
- Buganik Elżbieta
- Cuprych Lęon
- Sosnowski Jan
Komisja Ponądku Publicznego i Bezpieczeńsbqa obli'ateli
- Barylak Andrzej Przewodniczący



Kombja Gospoda i i Inlrosrruktury
- Kopta Marek
- Barylak Eugeniusz
. Jarosz KŹysztof
- Lipiarlski Paweł
- Bajer Krzysztof
- Janowicz Henryk
- Grzelak Jacek
- Cuprych Leon

- MichalczŃ Anna
- Boryna Maciej
- Gancarz Ewa
- Jersak Karol

- Barylak Eugeniusz
- Kosmatka Tadeusz
- Barylak Andlzej
- Janowicz Hęnryk
- Boryna Maciej
- Gancaż Ewa
- Chodak Ewa

wiceprzęwodnicząca
Cżonek
Członek
członek

Przewodńczący
Wiceprzewodniczący
Członek
Członek
Członek
członek
Członek
Członęk

Przewodniczący
wiceprzewodniczący
członek
Członek
członek
członek
członek

Komisjo Rolnicfiqa, Leśnictwo i ochrony Środowiska

Do pkt 9

Intemelacie i zapvtania mieszkańców (nie bl,to).

Do ptk.10

llnioski

Ptzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie wniosków.

Pani Burmistrz zwróciła się do Komęndarrta Komisariatu Policji w szFotawie KPP w
Żaganiu o udzielenie informacji na temat działan podjętych przez Policję w odpowiedzi
na wystą)ienie Gminy zawieĄące informację o zagrożeniu jakie dla zdrowia i Źycia
ludzi stwarzają psy utrzymywane na posesji zlokalizowanej przy wjeździe do zelistawia
(stara bukaciamia).

Pąn Kome,,dant Kombafiatu Policji poinformował, że udzieli informacji po zapoznaliu
slę z sprawą

Rad ną Krys ty ną L eś iew icz

Wnioskowala, aby gabinet gineko|ogiczny w ośrodku Zdrowia w Małomicach wznowił
swoją działalność i aby przynajmniej raz w miesiącu mieszkanki gminy mogły korzystać
z porad ginekologicznych.

wnioskowała o p.zyTlanie nagrody pienięznej dla Pani Joamy Drabko i Jana Durczaka
za zakwalifikowarrie się do kadry narodowej Kajak Polo Jmiońw.



Ratlly E enryk B ałucqłńs ki

Ponowił wniosek w sprawie zabrania wałęsającego się od zeszłego loku psa we wsi

sllwnlK.

Radna Alina BenedYk

zgłosiła potfzębę wymiany nie-cątrnej lampy oświetleniowej na Placu Tysiąclecia.

DJr!L!!

Pani Burmistn ldzieliła odpowie<lzi w sprawie ustawieDia skrzyń na piasek informując'

że dodatkowo zostaną zakupione skzynie i rozstawione na terenre wleJsrom'

Do pkt 12

I nformaei e i ośw iadczenia

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał radn}'rn o tęrminie złożenia

',oświadczeń majątkowych'.

Do pkt 13

Zakończenie.

Przewodnic2ący Rady Miejskiej oświadczył' że polządek obrad został

wyczerpany i zamknął sesję Rady.

Sesja zakończyła się o godzinie 15a7
Na t}m Eotokół zakończono i podpisano.
Protókói zawiera l0 ponumcrowanych stron.

I
_l

frotorotahal ,t
r'rrsłna ,{ndrĄtrska

v/

Podpisv Komisii:

Radny Henryk Bałuczyński
Radna Alina BedYk
Radna Danuta Ganowska

Uwagi Komisji:

l 0



PoRZĄDEK oBRADIII sEsJI RADYMIEJSKIEJ
w MAŁoMIcAcH w DNIU 29 grudnia 2010 ROKU
(proponowany)

Porzadek obrad:

l. Otwarcie sesji,
2. Plzedstawienie polządku.
3' Przyjęcie protoiołu ż I sesji z dnia 01 gnrdnia 2010 roku, z II sesji z dnia 0ó gudnia 2010

loKu.
4. lnformacja Burmistrza z okresu międrysesyjnego i sprawozdanię z wykonania uchwał.

5. Informacja PŹewodniczącego Rady Miejskiej z okresu niędzysesyjnego
i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej.

6. Interpelacje i zapytania radnycĘ sohysów i przewodniczącego samorz4du
Mieszkańców.

7. Podjęcie uchwał w spnwie:
- uchwaleńa uchwaĘ budŹetowej Gminy Małomice na 20l1 roĘ
- uchwalenia Wielolitniej Prognozy Finansowej Gminy Małomic e na|ała20|| .2022'

- zmiany uchwały w sp.u*l" ołęśienia *ysokości stawęk podatku od nieruchomości i zwolnień

od tego podatku dla Gminy Małomice.
- przystąrienia do opracowania miej scowego p]anu przestrzennego zagośpodalowanla gmlny

i'{aiorrrlce obejmu;ącego działki Nr 700/4' 70015, 700/6, 700/7' 700/8 w obrębie

Śliwnika
- planów pracy Rady Miejskiej i jej stałych Komisji na rok 201 l '
- zmian budżetu gminy na 20 l 0 rok.

8. lnformacja z prac Rady Powiatu Zaganskiego.
9. tnteĘ€lacj€ i zap}tania mięszkańców.

10. Wnioski.
I L Odpowiedzi na interpelacje.
12. Informacje i oświadczenia.
13. Zakończenie.



PoRZĄDEK oBRAD III sEsJI RADY MIEJSKIEJ
w MAŁoMIcAcH w DNIU 29 grudnia 2010 ROKU
(uchwalony)

Porzadek obrad:

l Otwarcie sesji.
2' Przedstawienie porządku.
3. Przyjęcie plotokołu z I sesji z dnia 0l grudnia 2010 roku, z ll sesji z dnia 06 gn:dnia 2010

roku.
4. Informacja Burmistrza z okęsu międzysesyjnego i spnwozdanie z wykonania uchwał.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z okesu międzysesyjnego

i Przewodniczących Komisji Rady Mi€jskiej.
6. Interyelacje i zap},tania radnych' soĘsów i przewodniczącego samolządu

Mieszkańców.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

- uchwalenia uchwĄ budzetowej Gminy Małomice na 20l l rok,
- uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Małomice na|ata20I| - 2022'
- zmiany uchwaĘ w splawie okręślenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień

od tego podatku dla Gminy Małomice.
. przystą)ienia do opracowania miejscowego planu przestrzennego zagospodarowania gmiDy
Małomice obejmującego działki Nr 700/4, 100/5' ,|0016' 700/7, 700/8 w obrębie

. planów pracy Rady Miejskiej i jej stĄch Komisji na rok 2011,
- zmian budżetu gminy na 20l0 rok.

8. Informacja z prac Rady Powiafu Żaganskiego'
9. Interpelacje i zap},tania mieszkńców.

10. Wnioski.
1 l. odpowiedzi na interpęlację.
l2. Infomacje i oświadczeńa.
l3. Zakończeńe.



Radnych Rady Miejskiej w Małomicach

na sesji nr III w dniu 29 grudnia20l0 roku.

1. BałucfTńskl Henryk /'4
tu 'rr0/fH

,) Benedyk Alina ,,,-e,rfu,ł1
3. Chuchra Józef %//'
4, Ganowska Danuta (1a,.1,h

G,zelak Krzysztof ltr' C,*l.,ł,
ó. Hanasiuk Anna N ie ob.c ny Bpr@ ied I iwion!

,7
Karp|ński Jan , ./u,'.

8. Karpiński Józef /
9. Kucharzewski Przemyęław t.,'ą.d

t0. Leśnlewicz Krystyna ( )e*
11. Małycha stefania Ailt,ł^
t2. iemiec Rafał 7 /1,/,t.,,,,, /,,,ł,,,;-
13. Reguła Barbara N ieobecny utpraeied|it', ion'

14, sakuta KEfsztof ---/7-'-/
15. świerzański Jan w



oBEcNoscI soŁTYsow

na sesji ff III Rady Miejskiej w Małomicach

w dniu 29 srudnia 2010 roku.

soŁTYSI

Marian Cwik|a _ soĘs wsi Bobrzany

Roman Szmidt _ soĘs wsi Chichy

W|adyslawa Zdanowicz - sołtys wsi Janowi€c

Danuta Ganowska _ soĘs wsi Lubiechów

Henryk Dlugosz _ sołtys wsi Sliwnik

\/u lt slz{Katarryna Dziwota .sołtys wsi Zelisław

Jan Rzyski - Przewodnjczący Samorządu

Mieszkańców Małomic \1



LISTA OBECNOSCI

zaproszqnych gości na III sesję Rady Miejskiej w Małomicach

w dniu 29 erudnia 2010 roku.

ł

l Sendecka Małsorzata Burmistrz Małomic ( .--/ł"^'

, Kurowska Barbara Skarbnik VtTyjil\
3. Chłostowski Wincenty Sekretarz (l
4. Brzeziński Tadęusz Prezes Koła Zw.K. \l-1

Pilarski Zdzisław DJrektor Z.Sz. &*z
6. Rynkiewicz Renata Dyrektor PP w M-ch !=ębą)aa'*fe9!&dĘo'q
,f Feliński Artur Kierownik MZGK

8. Barylak Eugeniusz .\ Radnv Radv Powiatu ł

9. Koszewska Ewa Kierownik OPS ńov.zusL
10. Wityńska Urszula DFektor MOK 

/ 4l:r
t l . Gómiak Teresa Dyrektor BP \

Y|ląolzecv'Ql. . '
AźP@4{Ddlr.$io

tz. Piaskowy Aleksander Dy,r. PSzP Chichy (....ł- -',

13. Brzeźniak Marek Aspirant Kier.Rew.

14. Pankiewicz Dariusz Komendant K.P. ru_
15. Brzezński Tadeusz Prezes Koła Zw.Kom

16.

t7.

18.

19.

f0.

2t.



Informacja z Prac Burmistrza Malomic

w okresie międzysesyjnym

grudzień 20l0r.

Rea|izacja zadań|

w zakresie DrzYgotowania s€sii Radr

Burmistrz przygotowała projekty uchwał Rady' ldóIe pżedstawiła Komisjom Rady

i w oparciu o wnioski oraz opinte przez nie zgłoszone ustaliła ich ostatęczną wersję.

W zakresie wvkonania wnioskórł i interoelacii radnvch.

wtrakcieLI sesji Rady Miejskiej w Małomicach radni zgłosilitrzy wnioski:

Rada Anna Hanasiuk zawnioskowała o zabezpieczenia parkingu PKS przy sklepie EKo
- w odpowiedzi na wniosek poinformowano Panią Hanasiuk, że w chwili obecnej nie ma

mozliwości ustawienia w tym miejscu wiaty przystankowej, a osoby oczekujące na autobus

mogą korzystac z \łiaty z|okalizowanej po drugiej stronie ulicy'

Radny Józef Karpiński zawnioskował o wystą]ienie z wnioskiem do PKS o uruchomienie

dodatkowego kursu autobusu na trasie Małomice.szprotawa o godzinie 5:30' z którego

mogłyby korzystać osoby dojeŹdżające do pracy'

- w odpowiedzi na wniosek zainteresowany zostal poinformowany' że gmina zwróciła się

w tej sprawie do PKs Nowa sól, który to obsfuguje powyższątrasę

Radna stefania Małycha zawnioskowała' o zwrócenie się do Nadleśnictwa szprotawa

o uruchomienie w Małomicach punktu obsfugi klienta'

- w odpowiedzi na wniosek poinformowano Panią Małycha' że wniosek w tej sprawie został

skierowany do Nadleśnictwa'

w zakresie rea|izacii budżetu gminv'

w celu pofyskania środków na sfinansowanie inwestycji realizowanych przez gminę

w części objętej dofinansowaniem Unii Europejskiej fawarta została z Bankiem

Gospodarstwa Krajowego, oddział w Zielonej Górze umowa o udzielenie gminie pożyczki na

wyprzedzające flnansowanie inwestycji rea|izowanych z udziałem środków uniinvch na

kwotę |.4l7'0852ł

Burmistrz Zarządzeniafti'' 225110 z dnia l5 |istopada' 22óll0 z dnia 0l grudnia 20 |0r.

229110 zdnia l6 grudnia 2010r. i 230/10 z dnia l7 grudnia 2010r w prawie zmiany budzetu

gminy na 2010 rok poprzez wprowadzenie do budżetu gminy środków przekazanych przez



administrację rządowązy,tiązanych z realizacją zadań zleconych oraz zadań własnych międfy

innymi w zakresie pomocy społecznej, organizacji wyborów' Bezpieczeństwa pub|icznego i

ochrony przeciwpożarowej między innymi związanych z refundacją kosztów akcji
przeciwpowodziowej ' z powższych t}'tułów fwiększyły się dochody budżetu gminy na

kwotę 373039 źł * tatie; samej wysokości zwiększyły się wydatki gminy zakesie

odpowiadającym dotacją np' na wypłatę zasiłków okesowych dla osób objętych wsparciem

ośrodka Pomocy społecznej w Małomicach'

W zakresie eosDodarowania mieniem komunalnvm:

Zarządzenie z dnia I gnrdnia 2010r Burmistrza Małomic w sprawie wydzie|enia

z mieszkaniowego zasobu gminy Małomice loka|i socjalnych - wyznaczony został ja}o lokal

socjalny lokal położony przy ul' S'lowiańska 5/5 w Małomicach

w zakresic reaIizacii i Drzvqotowania Drac r €montowrych iinw€stvcii.

w nmach ogłoszonego przetargu nieograniczonego na udzielenie zamowienia

publicznego na realizację zadania ,,Pr'ebudowf budynku świetlicy wiejskiej

w Śliwniku, gm. Malomice,, wybrany został wykonawca zadania firma: Zakład Remontowo-

Budowlany Henryk Nowicki' Bukowina Bobrzańska 90' kwota oferty 46 4'822'96 z|. Firma

rozpocznie roboty budowlane w miesiącu styczeń 20]lr' Funkcje inspekora nadforu

wykonywac będzie Pan Krzysztof Jasiński wyłoniony w formie zapyania ofeńowego za

wynagrodzeniem 97ó0 zł'

zakończono rea|izację zadania ',Gminnego programu budowy systemu kanalizacji

zagrodowej'' w ramach' L1órego wybudowano po korekcie 249 szt' przydomowych

oczyszcza|rn ścieków na terenie wiejskim Gminy Małomice' Trwają prace związane

z r ozliczeniem zadanta.

W zakresic sospodarki komunalnei.

W celu osiągnięcia zaplanowanego efeku ekologicznego wynikającego z rea|izacji zad,aua

.'Brrdowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej w mieście Małomice Etap _lI', Gmina wraf

z Miejskim Zakładem Gospodarki Komunalnej w Małomicach podejmuje kroki zrnierzające

do włączenia do sieci kanalizacyjnej -jak największej liczby nieruchomości by w pełni

wykorzystać potencjał tego zadania' wedfug szacunków na chwilę obecną z nowo

wybudowanej kanalizacji korzysta około 80 % potencjalnych użytkowników'



@E$9Jlr4llui!3!Ós

Na bieżąco prcwadzone są prace w zakresie zimowego utrzymania dróg' Prace

w chwi|i obecnej realizowane są siłami własnymi z wykorzystaniem sprzętu zakupionego

przez Miejski Zalład Gospodarki Komunalnej i Miewtaniowej w Małomicach.

!I@!e-!!!!w-e!${!ld$!b

Przeprowadzone zostały wybo.y samorządowe zarządzone na dzień 21 listopada 20lor' na

terenie gminy Małomice.

@

w chwili obecnej gmina zę środków własnych zatrudnia pięć osob na umowę zlecenia

prz:! prac'ach zgriązanych z utrzymaniem czystości i porządku na terenie gminy.

Małomice, dnia 29' l2.20l0r' Informacje sporządziła
Burmistrz Małomic
Małgorzata sendęcka


